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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro infrastrukturu, technickou 
vybavenost a životní prostředí ZHMP  

 

ZÁPIS z 28. jednání 
Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP konaného  

dne 12. 10. 2021 v 15:00 hod. 
1. patro, místnost č. 135, Nová Radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 

     

 
Přítomni: RNDr. Jana Plamínková, Mgr. Vít Zeman, Tomáš Vojtíšek, Mgr. Jakub Lepš, MBA, Ing. Eva Tylová,  

RNDr. Marcela Plesníková, Bc. Tomáš Štampach, Ing. Vladimír Schmalz  
Omluveni: Tomáš Murňák, Ondřej Růžička, Milan Maruštík  
Hosté: Mgr. Tereza Líbová (OCP MHMP), Ing. Petr Fučík, Ph.D. (Výzkumný ústav meliorací a ochrany půdy, v.v.i.)  
Jednání řídila: RNDr. Jana Plamínková, předsedkyně Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní 

prostředí ZHMP      

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Zahájení 

2. Schválení navrženého programu jednání, volba ověřovatele zápisu a schválení minulého zápisu 

3. Souhrnná informace o tiscích předkládaných do ZHMP 

4. Souhrnná informace o tiscích předkládaných do RHMP 

5. Prezentace výsledků projektu RainPRAGUE - Výzkumný ústav meliorací a ochrany půdy, v.v.i. 

6. Program zlepšování kvality ovzduší - OCP 

7. Různé 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Zahájení 

Zasedání Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP bylo zahájeno v 15.00 hod  
a řídila ho předsedkyně výboru RNDr. Jana Plamínková. Předsedkyně výboru přivítala přítomné členy a dále 
konstatovala, že výbor je usnášeníschopný tím, že je přítomna nadpoloviční většina členů. Členové výboru byli řádně 
pozváni a obdrželi všechny projednávané materiály. Omluveni byli Tomáš Murňák, Ondřej Růžička a Milan Maruštík. 

2. Schválení navrženého programu jednání, volba ověřovatele zápisu a schválení minulého zápisu 

usnesení k bodu 2. 

2.1 výbor souhlasí s navrženým programem jednání 

přijato jednohlasně, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

2.2 výbor souhlasí, aby se ověřovatelem zápisu stal Tomáš Vojtíšek 

přijato jednohlasně, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Předsedkyně výboru konstatovala, že byl zápis rozeslán elektronicky a nebyly k němu žádné připomínky. 

2.3 výbor schvaluje zápis z 27. zasedání výboru dne 1. 9. 2021 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 1 
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3. Souhrnná informace o tiscích předkládaných do ZHMP 

Předsedkyně výboru konstatovala, že tisky byly zaslány v předstihu a nebyly k nim připomínky. Dále představila 
jednotlivé tisky a zodpověděla dotazy. 

usnesení k bodu 3. 

3.1 výbor doporučuje tisk Z-9665, Z-9704 a Z-9680 ke schválení 

Přijato , pro: 7, proti: 0, zdržel se: 1  

4. Souhrnná informace o tiscích předkládaných do RHMP 

Předsedkyně výboru uvedla, že přehled tisků za období od 6. 9. do 11. 9. 2021 členové obdrželi elektronicky.  

usnesení k bodu 4. 

4.1 výbor bere na vědomí informaci o tiscích schválených v RHMP 

přijato jednohlasně, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

5. Prezentace výsledků projektu RainPRAGUE - Výzkumný ústav meliorací a ochrany půdy, v.v.i. 

Předsedkyně výboru předala slovo Ing. Tylové, která tento bod navrhla z důvodu dobré praxe na území MČ Praha 12. 
Přítomným představila Ing. Petra Fučíka z Výzkumného ústavu meliorací a ochrany půdy, v.v.i., který prezentoval 
projekt RainPrague – nástroj pro efektivní hospodaření se srážkovou vodou na území hl. m. Prahy. Zdůraznil 
spolupráci s Lesy hl. m. Prahy a odborem OCP MHMP při tvorbě mapových podkladů s prezentací lokalit pro 
zasakování, akumulaci a odvedení srážkových vod. Závěrem své prezentace konstatoval, že interaktivní webová 
aplikace může sloužit pro rozhodování státní správy a samosprávy z pohledu variantního přístupu k navrhování 
opatření pro efektivní a bezpečné hospodaření se srážkovou vodou na území hl. m. Prahy. Výstupem může být 
relevantní podklad pro navazující projektovou činnost při návrhu nových či rekonstrukci stávajících systémů 
urbanizovaného odvodnění.  

Ing. Tylová doplnila konkrétní projekty, které vznikly za podpory RainPrague na území MČ Praha 12. 

6. Program zlepšování kvality ovzduší - OCP 

Předsedkyně předala slovo Mgr. Tereze Líbové, která odprezentovala současnou situaci, ale i historii vzniku a výhled 
do roku 2022. Dále představila členy pracovní skupiny, podklady pro vznik akčního plánu PZKO 2020+. Vyjmenovala 
základní a podpůrná opatření k omezení znečištění ovzduší.  

Po ukončení diskuze předsedkyně poděkovala za představené informace. 

7. Různé 

RNDr. Jana Plamínková poděkovala za účast a konstatovala, že další jednání bude 9. 10. 2021. 

 
 

 

 
RNDr. Jana Plamínková 

předsedkyně Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 
 
 
 
 

Tomáš Vojtíšek 
ověřovatel zápisu, člen Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 

 
Zapsal: Ing. Monika Kadlecová, tajemnice Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP   


